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Nacka kommun 

Kommunstyrelsen 

2024-12-06 

DELEGATIONSBESLUT 

Dnr: KFKS-2023-01346 

 

Revidering ägardirektiv angående investeringar 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen förestår kommunfullmäktige besluta följande. 

Kommunfullmäktige beslutar att revidera de bolagsspecifika ägardirektiven för 

Nacka Energi AB, Centrala Nacka marknadsbolag AB och Boo 1:207 AB, som 

beslutades av kommunfullmäktige den 18 november 2024 § 181 punkt 2, under 

avsnitt 4 Finansiering genom att meningen ”Investeringar kan finansieras med 

lån, vilket sker genom kommunen” korrigeras till ”Investeringar kan finansieras 

med lån”.  

Kommunfullmäktiges beslut justeras omedelbart. 

Detta beslut fattas av kommunstyrelsens ordförande med stöd av 6 kap. 39 § 

kommunallagen och punkten 1.1 i kommunstyrelsens delegationsordning. 

Skäl för beslutet 
Kommunfullmäktiges beslutade den 16 september 2024, § 147, om en revidering 

av Reglemente för medelsförvaltningen med mera (KFKS 2024-00846). Beslutet 

innefattade bland annat en ändring i ägardirektiven för kommunens helägda bolag 

under avsnittet Finansiering. Meningen ”Investeringar kan finansieras med lån, 

vilket sker genom kommunen” korrigerades till ”Investeringar kan finansieras 

med lån”.  

På kommunfullmäktiges sammanträde den 18 november 2024, § 181, beslutades 

om revidering av styrande dokument med mera med anledning av Nacka 

Stadshus AB:s avveckling. Enligt beslutspunkt 2 i ärendet antogs bolagsspecifika 

ägardirektiv, att gälla från och med den 31 december 2024, för samtliga helägda 

bolag. Den reviderade skrivningen utifrån fullmäktiges beslut i september ovan 
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har inte korrigerats gällande ägardirektiven för Nacka Energi AB, Centrala Nacka 

marknadsbolag samt Boo 1:207.  

Bolagen ska nu fastställa ägardirektiven på respektive bolagsstämma varför ovan 

revidering skyndsamt behöver genomföras. 

Bilaga 
 

 

Mats Gerdau 

Kommunstyrelsens ordförande 

 


